

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 05-10-2024 02:12:22 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 05-10-2024 02:12:22 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهرية</b></p>
<p>Date of event: 03-10-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 03-10-2024</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>With reference to the disclosure instructions for issuing companies, accounting standards, and auditing standards, and with reference to the letter of the Securities Commission, No. 2/1/02718/24, dated 10/3/2024, please inform you of the decision of the Board of Commissioners of the Securities Commission, No. (326/2024), dated 9/25. /2024, which is expected to be approved to register the company's capital increase shares amounting to (7) million shares/dinars. This is through a non-public offer with a nominal value of (1) dinar, an issue discount of (0.80) dinar, and an issue price of (0.20) dinar per share, or (90%) of the last closing price of the company's shares on the date of approval by the Authority's Board of Commissioners, whichever is higher.</p>	<p>بالإشارة إلى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، وبالإشارة إلى كتاب السادة هيئة الاوراق المالية رقم 24/02718/1/2 تاريخ 2024/10/3 يرجى إعلامكم بقرار مجلس مفوضي هيئة الاوراق المالية رقم (2024/326) تاريخ 2024/9/25 والمتضمن بالموافقة على تسجيل أسهم زيادة رأس مال الشركة والبالغة (7) مليون سهم / دينار وذلك عن طريق العرض غير العام بالقيمة الاسمية البالغة (1) دينار ويخصم إصدار مقداره (0.80) دينار وبسعر إصدار مقداره (0.20) دينار للحصة الواحدة أو (90%) من آخر سعر إغلاق لسهم الشركة بتاريخ موافقة مجلس مفوضي الهيئة أيهما أعلى .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea</p>